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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Výboru mestskej �asti Západ, konaného d�a 28. apríla 2004 na Mestskom 
úrade v Tren�íne   
 
Prítomní poslanci:      Ospravedlnení poslanci: 
Martin Bar�ák      ---      
Ing. Štefan Sýkor�in      
Ing. Anton Boc 
Vladimír Poruban 
------------------------- 
 
Ing. Mária Pauschová, garant VM�  
Renáta Špaleková, zapisovate�ka 
Hostia pod�a prezen�nej listiny  
 
 
Ing. Anton Boc, �len VM� Západ, privítal všetkých prítomných a otvoril zasadnutie 
výboru, ktorý sa riadil nasledovným programom:   
 
1/ Požiadavky ob�anov 
2/ Požiadavky �lenov VM�  
3/ Žiadosti  
 
 
1. Požiadavky ob�anov:  
 
 
P. Habánek:  

- autobusová doprava z Istebníka je zabezpe�ovaná prímestským autobusom, ide do 
mesta o 9.49 hod. a o 10.42 hod. je naspä� pri škole, �o je ve�mi skoro. Navrhol, aby 
tento autobus, ke� ide z mesta, bol v Orechovom „pri Lipeckom“ o 11.19 hod. 
Ing. Boc zodpovedal, že Mesto Tren�ín nemá dosah na prímestské spoje, je to 
záležitos�ou dopravcu a Vyššieho územného celku, lebo sa k nej vyjadrujú obce, ktoré 
prislúchajú k týmto spojom. Mesto môže zasla� na VÚC túto požiadavku, ale môže,  aj 
nemusí by� úspešná. 
Ing. Sýkor�in informoval o neúspešných pokusoch o zmeny v autobusovej doprave na 
SAD. Pokia� nebude sprivatizovaná SAD, ve�mi �ažko sa tam bude da� nie�o 
dosiahnu�. Privatizácia SAD bude pravdepodobne ešte v tomto roku.  

  
- schody na železni�ný most treba upravi� tak, aby sa po nich dalo chodi� s ko�íkmi 

a bicyklami. Je potrebné ich urobi� plytšie, lebo sú ve�mi strmé.  
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- požiadal rozšíri� železni�né priecestie pri Old Herolde.  

Ing. Boc zodpovedal, že Mesto Tren�ín bude opä� žiada� ŽSR, aby zrealizovali 
rozšírenie priecestia v súvislosti s plánovanou modernizáciou železni�nej trate. 
Tiež budú pokra�ova� aj rokovania s Old Heroldom oh�adom železni�nej vle�ky.  

 
- treba vyzna�i� priechody pre chodcov. Pred pol rokom mu bolo s�úbené vyzna�enie 

priechodu v Orechovom „pri Lipeckom“, �o však doteraz nebolo zrealizované. Tiež 
by sa mohol vyzna�i� pri železni�nej vle�ke do Old Heroldu.  
Ing. Boc zodpovedal, že Slovenská správa ciest za�ne robi� priechody pre chodcov na 
ceste, ktorá vedie do Skalky. Jestvujúce priechody pre chodcov budú obnovené a tie, 
ktoré sú navrhované, musí odsúhlasi� dopravný inžinier z Policajného zboru dopravnej 
polície. 
Ing. Sýkor�in doplnil, že dopravný inžinier nechce súhlasi� s vyzna�ením priechodu 
pre chodcov pri bývalej „Fuksovej“, pretože pod�a predpisov môže ís� priechod len 
z chodníka a tam nie je.  

 
- 10 mesiacov nebolo zasadnutie VM� Západ v �astiach Istebník, Orechové, Nové 

Zlatovce.  
 

- v minulom roku žiadal urobi� priechod pre chodcov k autobusovej zastávke 
v Istebníku, avšak dopravný inžinier to neodsúhlasil. Poprosil premiestni� dopravnú 
zna�ku 40 km/hod. až za škôlku.  
Ing. Boc zodpovedal, že táto požiadavka bude predložená na riešenie do komisie ŽP 
a dopravy.   

 
- pred nieko�kými mesiacmi sa hovorilo o vývesných skrinkách, ktoré sú neustále 

rozbité. Navrhovali umiestni� ich do obchodu v Istebníku a u „Lipeckého“, a preto sa 
spýtal, �i sa v tejto veci nie�o urobilo.  

 
- cintoríny v Orechovom, v Zlatovciach sú plné, nako�ko sa uvažuje s výstavbou 

nového cintorína, spýtal sa, ako sa pokro�ilo v tejto veci a �i tam bude zabezpe�ená 
doprava. 
Ing. Sýkor�in zodpovedal, že nový cintorín by mal by� umiestnený medzi Kyselkou 
Záblatie, Zlatovce, Horné Orechové, �o je pre neho nevhodná lokalita. Momentálne sa 
spracováva štúdia cintorína a geovodný prieskum. Pod�a týchto výsledkov sa 
rozhodne o �alšom postupe výstavby nového cintorína v Tren�íne.  

 
P. Jánsky:  

- informoval sa na kanalizáciu v Istebníku, aká je momentálna situácia v tejto veci, kedy 
sa za�ne robi�. 
Ing. Sýkor�in zodpovedal, že pod�a spracovávanej koncepcie by mala by� urobená 
kanalizácia v celom Tren�íne do roku 2006. V tomto roku sa bude rieši� Záblatie 
v súvislosti s napojením na pravobrežnú �isti�ku odpadových vôd.  

 
- Smoker prekopal cestu pri  AOZ, ktorá sa už minimálne pol roka nachádza 

v dezolátnom stave a doposia� nebol daný povrch cesty do pôvodného stavu.  
Ing. Boc pris�úbil, že odbor ŽP a investícií preverí túto záležitos�.   
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- je potrebné prereza� kríky  v zatá�ke pri NAZE. 
 
- za dia�nicou (pálenicou) vzniká �alšia ve�ká �ierna skládka.  

Ing. Boc zodpovedal, že �ierne skládky sa postupne odstra�ujú, ale zárove� vznikajú 
nové.  

 
 
P. Honová: 

- po�akovala za vyma�ovanie Klubu dôchodcov v Zlatovciach.  
Upozornila, že im zateká do klubu 

 
- v INFO by mali vy� výraznejšie ozna�ené oznamy o termínoch zasadnutí VM�.  

 
- aké sú priority vo VM� Západ a �i sa budú robi� chodníky na Hlavnej ul.  

P. Bar�ák zodpovedal, že v tomto roku sa neuvažuje s realizáciou chodníkov na 
Hlavnej ul., ale VM� Západ má vo svojom pláne investi�ných akcií na roky 2002 – 
2006 zaradenú túto akciu pod bodom 3.  
Ing. Boc vysvetlil, že pre jednotlivé VM� boli pridelené z rozpo�tu mesta finan�né 
prostriedky vo výške cca 49 500 tis. Sk, ide o príjem mesta získaný z daní. Slúžia na 
opravu ciest, chodníkov, údržbu verejnej zelene, detských ihrísk, obnovu dopravného 
zna�enia, kosenie trávnikov a zimnú údržbu pozemných komunikácií a chodníkov. Pre 
VM� Západ bolo pridelených 9 665 tis. S a  priority sú nasledovné: 

- bežné opravy ciest, vyspravenie všetkých výtlkov, ktorú sú v meste. 
- súvislé opravy chodníkov, ktoré sú v dezolátnom stave, vi� chodník na moste. 
- verejná zele�: kosenie, zber lístia, jarné a jesenné upratovanie �o sa týka krovín, 

drevín, orezy stromov a pod.  
- základná údržba detských ihrísk vrátane nových hojda�iek, sú pripravené na Kvetnej 

a Obchodnej ul.  
- práce spojené s prípadným havarijným stavom, ktorý môže vzniknú� v priebehu roka 

a patrí tam: �istenie uli�ných vpustí, opravy obrubníkov a pod.  
Požiadaviek je ve�a a �lenovia VM� pri zmene rozpo�tu si budú nárokova� niektoré 
práce, ktoré sa týkajú súvislých opráv, ide o asfaltobetónové koberce a opravy 
vä�šieho rozsahu.  

 
 
Ob�ianka: 

- kedy sa už kone�ne investuje do cintorína v Zlatovciach, ktorý je v rozpade, z jednej 
strany nie je vôbec oplotený, inde je zase oplotenie hrdzavé.  
Ing. Kleman zodpovedal, že ak dá mesto peniaze na opravu oplotenia, MHT ju 
zrealizuje. 

 
- kto dal povolenie na prevádzku drevopíly pri vstupe do Zlatoviec.  

 
- pre�o je zákaz odbo�ovania do Zlatoviec pri autosalóne Peugeot.  

P. Bar�ák zodpovedal, že táto pripomienka bola vznesená i na predchádzajúcom 
zasadnutí VM�. D�a 4.5.2004 bude stretnutie za ú�asti okresného dopravného 
inšpektorátu, odboru dopravy KÚ v Tren�íne, VM� Západ a odboru ŽP a investícií 
MsÚ k tejto záležitosti, ako aj k zákazu odbo�ovania do Interfructu.  
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P. Jarábková: 

- upozornila, že deti, ktoré chodia na nácvik do Kultúrneho domu v Zlatovciach, v �ase, 
ke� �akajú na svojho trénera, behajú po vonku a nako�ko je  na Hlavnej ul. ve�ká 
premávka, je to tam ve�mi nebezpe�né. Je potrebné, aby tréner došiel na�as a mal deti 
pod doh�adom.  

 
 
Ob�an: 

- žiada odbor ŽP pri výstavbe parkoviska pred Fittnescentrom Lion neprieh�adnú 
bariéru medzi parkoviskom a pri�ahlou nehnute�nos�ou a priechod na detské ihrisko 
z pozemku pri�ahlej nehnute�nosti.  

 
P. Vaceková: 

- ob�ania nie sú informovaní oh�adne Kultúrneho domu v Záblatí, aké práva  tam má 
ob�an, ak si chce poži�a� priestory a pod.   

- kto má nárok navštevova� Klub dôchodcov v Záblatí, �i sú tie priestory len pre 
dôchodcov.  
P. Bar�ák zodpovedal, že na MsÚ bol prijatý nový zamestnanec, ktorý bude ma� na 
starosti kultúrne domy a vypracuje metodický pokyn pre vedúcich klubov, komu, 
na�o, za�o sa môžu poskytnú� priestory týchto kultúrnych domov.  

  
- tiež sa spýtala, koho sú priestory zozadu pošty. 

P. Bar�ák zodpovedal, že patria Mestu Tren�ín.  
 
 
 
2. Požiadavky �lenov VM� Západ 
 
P. Bar�ák požiadal o dopravnú zna�ku 40 km/hod. na celú Bavlnársku ul.  
 
Ing. Boc poprosil zjednosmerni� ulice Duklianskych hrdinov a Hollého.  
 
 
 
3. Žiadosti: 
 

- žiados� o zmenu v užívaní stavby predajne odevov Ozeta na pohostinstvo na Ul. 
Pieš�anská. Žiadate�om je Iveta Thurzová. V navrhovaných priestoroch bude ponuka 
teplých jedál a nápojov. Zmena v užívaní stavby si vyžiada realizáciu stavebných 
úprav.  
Pod�a územného plánu sídelného útvaru Tren�ín je dané územie ur�ené ako obytné 
územie – rodinné domy, kde verejné stravovanie a služby obyvate�stvu sú podmiene�ne 
vhodná funkcia. Mesto Tren�ín – ÚHA súhlasí s požadovanou zmenou v užívaní stavby 
za podmienky splnenia požiadaviek hygienika.  
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VM� Západ hlasovaním 3 za odporu�il zmenu v užívaní stavby predajne odevov 
Ozeta na pohostinstvo na Ul. Pieš�anská pre žiadate�ku  Ivetu Thurzovú, v zmysle 
predloženej žiadosti.  
 
 
 
 
 
 
 
 Na záver p. Martin Bar�ák, predseda VM� Západ po�akoval prítomným za ú�as� 
a ukon�il zasadnutie výboru. Nasledujúce zasadnutie VM� Západ sa bude kona� d�a 26. mája 
2004 o 15.30 hod. na Mestskom úrade v Tren�íne.  
 
 
 

 
 
 
       Martin Bar�ák, v.r. 

         predseda VM�  Západ  
           
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Špaleková, d�a 7.5.2004 
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